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Powiatowy Urząd Pracy w Radomiu 
Gdzie jesteśmy? 

 

Powiatowy Urząd Pracy w Radomiu jest przy 

ulicy Księdza Łukasika 3. 

 

 

W Urzędzie pomagamy osobom 

bezrobotnym znaleźć pracę. 

 

Przed wejściem 

Urząd to dwupiętrowy zielony budynek.  

 

 

Przy wejściu głównym jest podjazd dla 

wózków. 
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Za budynkiem jest parking.  

Na tym parkingu jest 1 miejsce  

dla osób niepełnosprawnych. 

Do budynku możesz wejść także  

wejściem od parkingu.  

Przy tym wejściu też jest podjazd dla 

wózków.  

Parter 

Po prawej stronie od wejścia głównego  

jest Punkt Informacyjno – Konsultacyjny.  

Tam możesz się dowiedzieć: 

• jak załatwić Twoją sprawę? 

• do którego pokoju pójść? 

• jak wypełnić różne wnioski? 

 

Po lewej stronie od wejścia głównego  

jest ekran.  

Na ekranie są pokazane numery wszystkich 

pokoi.  

Możesz tam znaleźć pokój, którego szukasz.  
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Pamiętaj! 

Na każdym piętrze jest plan budynku.  

Na tym planie możesz sprawdzić  

gdzie są różne pokoje.  

 

 

 

Przy każdym pokoju jest tabliczka.  

Na tej tabliczce jest napisane,  

co się w nim znajduje.  

W pokojach na parterze załatwisz różne 

sprawy.  

Na przykład możesz zgłosić, że jesteś 

bezrobotny.  

To znaczy, że nie masz pracy.  

Możesz się też dowiedzieć: 

• gdzie znaleźć pracę? 

• jak założyć własną firmę? 

• jak dostać staż zawodowy? 

• jak znaleźć szkolenie?  

 

 

 

Pamiętaj! 

Jeśli masz kłopoty z poruszaniem się,  

idź do pokoju 124.  

Tam załatwisz wszystkie swoje sprawy.  
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Toaleta 

Toaleta jest na parterze przy sali rejestracji.  

Ta toaleta jest dostosowana dla osób na 

wózkach.  

 

 

 

1 piętro 

Na 1 piętrze znajdziesz doradców.  

Doradcy poradzą Ci co zrobić  

żeby znaleźć pracę albo ciekawe szkolenie.  

Doradcy pomagają też  

pracodawcom i przedsiębiorcom.  

Można się tu dowiedzieć: 

• jak znaleźć pracowników? 

• jak zatrudniać osoby z innych krajów? 

jak dostać pieniądze na zatrudnianie 

pracowników? 

Jak pomagamy osobom niepełnosprawnym? 

Możesz do nas przyjść z psem asystującym  

albo psem przewodnikiem. 
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Możesz u nas znaleźć tłumacza języka 

migowego. 

Jeśli potrzebujesz tłumacza języka migowego, 

powiedz nam o tym wcześniej:  
 

 

 

• wyślij do nas mail na adres: 

kancelaria@pupradom.pl   

albo wara@praca.gov.pl  

 

• albo wyślij fax na numer 048 363 48 73 

albo napisz do nas list.  
 

 

 

Pamiętaj! 

Możesz nam przekazać swoje uwagi  

na temat dostępności Urzędu  

dla osób z niepełnosprawnościami.  

Dostępnością Urzędu zajmuje się koordynator. 

Znajdziesz go w pokoju 108 na parterze. 

mailto:kancelaria@pupradom.pl
mailto:wara@praca.gov.pl
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Jak się umówić na wizytę? 

Jeśli nie chcesz czekać w kolejce,  

umów się wcześniej na wizytę.  

Żeby się umówić: 

• zadzwoń pod numer … 

• wyślij e-mail na adres 

kancelaria@pupradom.pl albo 

wara@praca.gov.pl 

          

 

Pamiętaj! 

Jeśli potrzebujesz, możesz się spotkać  

z dyrektorem naszego Urzędu. 

Dyrektor Sebastian Murawski  

przyjmuje klientów we wtorki.  

 

 

 

 

Aby się z nim spotkać, musisz się umówić.  

Żeby się umówić: 

• zadzwoń pod numer. … 

• wyślij mail na adres 

kancelaria@pupradom.pl  

albo wara@praca.gov.pl. 

mailto:wara@praca.gov.pl
mailto:kancelaria@pupradom.pl
mailto:wara@praca.gov.pl
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Jak załatwić sprawę przez Internet? 

 

Wiele spraw możesz załatwić przez Internet. 

Żeby to zrobić musisz wysłać mail na adres: 

kancelaria@pupradom.pl 

albo wara@praca.gov.pl 

 

 

 

 

Możesz też wysłać nam pismo albo wniosek 

przez platformę ePUAP www.epuap.gov.pl. 

ePUAP to skrót nazwy  

Elektroniczna Platforma Usług  

Administracji Publicznej.  

Żeby jej używać musisz mieć dostęp do 

Internetu i założyć konto w systemie ePUAP.  

 

 

Jeśli szukasz jakiegoś wniosku,  

wejdź na stronę Urzędu: 

www.radom.praca.gov.pl 

Na tej stronie znajdziesz też: 

• oferty pracy, 

• informacje o tym jak i kiedy złożyć różne 

wnioski, 

• informacje o tym jak pomagamy. 

mailto:kancelaria@pupradom.pl
mailto:wara@praca.gov.pl
http://www.radom.praca.gov.pl/
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Jak się z nami skontaktować? 

 

Możesz do nas zadzwonić na Infolinię  

na numer: 48 386 70 01. 

 

 

 

 

 

 

 

Możesz do nas przyjść.  

Urząd Pracy znajdziesz w Radomiu  

przy ulicy księdza Łukasika 3.  

Urząd jest czynny od poniedziałku do piątku od 

godziny 7.30 do 15.30.  

 

 

 

 

Możesz do nas napisać e-maila na adres: 

kancelaria@pupradom.pl  

albo wara@praca.gov.pl  

 

 

 

 

mailto:kancelaria@pupradom.pl
mailto:wara@praca.gov.pl
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 Mamy też biura w innych miastach: 

• Pionkach 
• Iłży 
• Przytyku 
• Wierzbicy 
• Skaryszewie 
• Goździe 
• Jedlni-Letnisku. 
Ich adresy znajdziesz na naszej stronie 

internetowej: www.radom.praca.gov.pl 

 

 

  

http://www.radom.praca.gov.pl/
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